

No. 21623. Multilateral

CONVENTION ON LONG-RANGE TRANSBOUNDARY AIR POLLUTION. GENEVA, 13 NOVEMBER 1979 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1302, I-21623.*]

AMENDMENTS TO THE TEXT AND TO ANNEXES I, II, III, IV, VI AND VIII TO THE 1998 PROTOCOL ON PERSISTENT ORGANIC POLLUTANTS. GENEVA, 18 DECEMBER 2009 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3456, A-21623.*]

ACCEPTANCE*

Belgium

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 12 June 2024

Date of effect: 10 September 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 12 June 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 21623. Multilatéral

CONVENTION SUR LA POLLUTION ATMOSPHÉRIQUE TRANSFRONTIÈRE À LONGUE DISTANCE. GENÈVE, 13 NOVEMBRE 1979 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1302, I-21623.*]

AMENDEMENTS AU TEXTE ET AUX ANNEXES I, II, III, IV, VI ET VIII AU PROTOCOLE DE 1998 SUR LES POLLUANTS ORGANIQUES PERSISTANTS. GENÈVE, 18 DÉCEMBRE 2009 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3456, A-21623.*]

ACCEPTATION

Belgique

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 12 juin 2024

Date de prise d'effet : 10 septembre 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 12 juin 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.